
Referat af afdelingsmøde p̊a Skelager kollegiet

Rune Terp

11. april 2019 kl. 19.00

Bestyrelsen er repræsenteret af Stella Nanna Berthelsen, Marina Rulanda, Jens Jonathan Jensen, Jesper
Eybye og Rune Terp. Der var fremmødt 19 beboere. Den følgende dagsorden blev udsendt til beboerne d 6.
marts 2019:

1. Valg af dirigent

2. Valg af referent

3. Formandens beretning

4. Kasserens beretning

(a) Godkendelse af næste år budget

5. Nyt fra udvalg

6. Forslag fra beboerne

7. Valg af bestyrelse

(a) En plads p̊a valg

8. Eventuelt

1) Velkomst

Formanden bød velkommen og foreslog Stella Nanna Berthelsen som dirigent og Rune Terp som referent.
Stella Nanna Berthelsen blev valgt til at være dirigent og Rune Terp blev valgt til referent.

2) Bestyrelsens beretning

• Nye køkner med induktion

• Byggeriet af det nye storskraldsskur starter snart

• 3 nye parkeringspladser

• Haveudvalget er startet

• Storskrald skal ind i skuret

3) Godkendelse af budget

Budgettet blev godkendt enstemmigt.

4) Valg til afdelingsbestyrelsen

Der var en enkelt bestyrelsespost p̊a valg. Stella Nanna Berthelsen stiller ikke op igen.
Der var kandidater til den ledig post og Julie Stenbak blev valgt.
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5) Indkomne forslag

• Der var tidligere husstandsomdelt forslag fremsat rettidigt af Lars Kristensen, vedr. at gøre kollegiet
røgfrit. Forslaget blev vedtaget.

– Rune kontakter Kollegiekontoret, varmemester eller inspektør for at drøfte beslutningen.

– Vi vil gerne have vedtægterne ændret, s̊a folk kun må ryge ved skraldespande udendørs.

– Forslaget gælder alle former for rygning.

• Der var tidligere husstandsomdelt forslag fremsat rettidigt af Jesper Eybye, vedr. opmuret grill til
udendørs brug. Forslaget blev vedtaget

– Rune kontakter Kollegiekontoret, varmemester eller inspektør for at drøfte beslutningen.

• Der var tidligere husstandsomdelt forslag fremsat rettidigt af Jens Jonathan Jensen, vedr. skifte af
internet leverandør til Bolig:net. Forslaget blev ikke vedtaget.

– Vi skal have sporet os ind p̊a, hvad der er grunden til udfaldene f.eks. med et google doc.

– Folk har vist interesse for 500/500 Mb hos Bolig:net Århus.

6) Eventuelt

• Græsomr̊ade, der gror vildt. F̊a det til at passe med de (m̊aske kommende) robot græsklippere.

• Vi køber en fælles makulatur.

• En fælles printer vil blive sat op, hvor beboer vil betale per side printet, som de selv printer.

• Folk vil gerne vide om tømning af skraldespandene st̊ar i varmemesterens arbejdsbeskrivelse, da dette
har givet problemer p̊a andre kollegier, hvor varmemester ikke vil tømme dem.

• Spejlet ved indgangen til kollegiet skal hurtigst muligt op igen.

Formanden takkede for et godt møde.

Mødet sluttede kl. 21.15
Referent: Rune Terp
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